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Från:
Till: skarpnack@stockhoIm.se
Cc:
Bee:
Ärende: Medborgarförslag Lampor
Skickat: 2020-09-17 16:48:20
Bilagor·
Inbäddade bilagor:

Hej!
Vi är några femtonåriga utmanarscouter,som går i Kärrtorps scoutkår Vi vill på det här
sättet skicka in ett medborgarförslag. Vi vill ha lampor på gång- och cykelvägen som går
över Nytorps gärde mellan Kärrtorps IP och Hammarbyskolan Södra

Vår scoutkår håller till på Nytorps Gärde. Vi har verksamhet måndag till torsdag, kl 18-21,
för barn och unga mellan 8-18 år. Många i våran kår går hem själva på kvällarna. Nu när
det börjar bli mörk ute känner sig många otrygga, eftersom att vägen de tar inte är
upplyst. Dessutom så är alla på våra scouter minderåriga och därför kan det vara extra
oroligt att gå ensam på kvällarna när det är mörkt ute.

Vägen ligger som en länk mellan Hammarbyskolan södra till Kärrtorps IP. Det är också
många andra som använder denna väg.Tex.joggare, folk som ska till Kärrtorps IP, elever i
Hammarbyskolan södra och folk som rastar sina hundar Vi antar att många av dessa också
känner sig otrygga senare på kvällen.

Det finns redan lampor på kortare asfaltsgångvägar som korsar denna grusväg och då ser
vi ingen anledning att det inte skulle kunna finnas lampor på denna grusväg mellan
Hammarby skolan södra och Kärrtorps IP.

Se bifogad karta på gångvägen utan belysning (röd) och med belysning (gul) samt bilder på
folk på gångvägarna.

Med vänlig hälsning

Avdelningen Semper Paratus
Kärrtorps Scoutkår

---



Mona Lekberg
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Bifogade filer:

den 23 september 2020 20:00
Funktion S015 Skarpnäck
Kruka
Gamla kurkor.pdf

Mitt förslag till Stockholms stad
Jag har ett förslag till Stockholms stad att plantera i hela Stockholm Vindruvor, Björnbär eller andra växter som
innehåller frukter Det är bra för fattiga människor och samtidigt för fåglar att äta dem. Jag har kontaktat

om det och hon sagt till mig att kontakta er.

Tack på förhand!
Med vänlig hälsning
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Bilagor:
Inbäddade bilagor:

Förslag: Fixarhjälp med TV, mobiltelefon och dator
Jag föreslår digital fixarhjälp för äldre liknande som redan nu finns med praktiska göromål.

• Hjälp med att ställa in teven, idag speciellt är det svårt med Comhems övergång till
digitala sändningar

• Hjälp med mobiltelefonen, när något hakar upp sig eller med inställningar
• Hjälp med datorn t.ex. när något ska uppdateras eller att ändra mailadress.

Det är idag viktigt att kunna använda digitala hjälpmedel även för äldre. Beställa läkartid,
få information om paket från posten, kommunicera via mail med vårdgivare,
hörselcentralen osv. Alla har inte möjlighet att få hjälp av barn och det är svårt att skaffa
hjälp, att ringa comhem, att maila osv.

Jag har senaste tiden upplevt att många av mina bekanta i åldern 70 år och uppåt ägnar
hela dagarna åt att få ordning på teven eller telefonen eller datorn. Ibland bara de ger
upp och accepterar att inte kunna se på teve, stänger av datorn osv De vet inte till vem
eller vilket företag de ska ringa och om de får tag på någon från Comhem kan de inte ta
till sig information på telefon. Det är ju tragiskt när det är just den åldersgruppen som
ser mest på teve.

Det här gäller både personer som bor hemma och de som bor på särskilda boenden Man
kan ju tycka att de särskilda boendena skulle kunna ordna detta men så är inte fallet.

Skickades från E-post för Windows 10


